
ve,rworp(¿,h · 3 veer tracttt'-) G, bl ·t J , uuv L l-fJ · 
. l l leéJf'V\ e rQc\lö Pvclf-\-Ç,.L ( 4) ) obb l 3) I Sp(iJ LOfr(,) ty\ 8 

} JlA. 1/\L Wlé3 V'(_ 

SP. 
Vught 

Matie: 

Betreft agendapunt: 6.1 Coalitieakkoord 2018-2020/2021 "Vernieuwd en Vertrouwd" 
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De gemeenteraad van Vught bijeen op donderdag 7 juni 2018 

Overwegende dat: 
• iedere gemeente sinds 2006 verplicht is een rekenkamer of een rekenkamercommissie in te stellen; 
• er in Vught is sprake vaneen rekenkamercommissie, gevormd door drie leden van de gemeenteraad; 
• een lokale rekenkamer van groot belang is voor de gemeenteraad door de doeltreffendheid, 

doelmatigheid en rechtmatigheid van het gemeentelijk beleid te onderzoeken; 
• dit belang toeneemt nu gemeenten door de decentralisaties in het sociale domein, en over enkele jaren 

de komst van de Omgevingswet, meer taken en daarbij horende middelen hebben gekregen. 
• het belang van sterke, onafhankelijke lokale rekenkamers onderschreven wordt door de Raad voor het 

Openbaar Bestuur en de Algemene Rekenkamer; 
• de Minister een wetsvoorstel heeft ingediend waarin de keuzemogelijkheid in de Gemeentewet om zelf 

regels te stellen over de rekenkamerfunctie wordt afgeschaft; 
• deze wetswijziging nodig is om een sluitend stelsel te creëren voor gedegen rekenkameronderzoek in elke 

gemeente; 
• er in het verleden middelen zijn toegevoegd ten behoeve van de rekenkamer; 

Spreekt de wens uit: 

dater ook in Vught zo snel mogelijk weer een goed functionerende rekenkamer wordt ingesteld. 

Verzoekt het college van Ben W daarom: 

hiervoor fínancíële middelen (weer) te vrij te ma ken 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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Yvonne Vos 


